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T.C. 

KEPEZ BELEDİYESİ 

MECLİS BAŞKANLIĞI 

 

SEÇİM DEVRESİ   :31.03.2019 

TOPLANTI TARİHİ :24.11.2020 

TOPLANTI DÖNEMİ :OLAĞAN 

TOPLANTI GÜNÜ  :SALI 

TOPLANTI TUTANAĞI 

(HERKESE AÇIK OTURUM) 

5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca KASIM 2020 2. Birleşim Olağan Meclis 

Toplantısı 24.11.2020 tarihinde tek birleşim halinde toplanmıştır. 24.11.2020 tarihli Meclis 

Toplantısında Abbas BOZKURT, Mehmet NAİR, Vildan UYSAL, Hüseyin DALAKLI mazeretli 

olarak katılmamış, Gülhanım KARCI BARİKAN ve Serkan KALE ikinci gündem maddesi 

görüşülmeye başladığında toplantıyı terk etmiş, diğer Tüm Belediye Meclis Üyelerinin hazır 

bulundukları görülmüştür.  

 

2020 KASIM AYI 2. BİRLEŞİM OLAĞAN MECLİSİ 

 

BİROL ARSLAN:  Çok değerli meclis üyeleri, Kepez Belediyesi sosyal medya hesaplarından bizi izleyen 

ve televizyonları başında bizi canlı yayında izleyen kıymetli hemşerilerim. Herkesi saygı ile selamlıyorum. 

Her zaman, her koşulda olduğu gibi pandemi sürecinde de özveri ile hayatımıza dokunan, bizleri en iyi 

şekilde geleceğe hazırlayan tüm öğretmenlerimizin öğretmenler gününü kutluyorum. Koronavirüs salgınında 

artan vaka sayılarından dolayı ek önlemler almak zorundayız. Halk sağlığının korunmasına destek vermek 

birinci önceliğimiz olmalıdır. Hızlı bir şekilde normal hayatımıza dönmemiz için lütfen kurallara uyalım.  

Sevdiklerimiz için maskemizi takalım ve doğru kullanalım. Sosyal mesafemizi koruyalım. Bu zor süreçte 

ancak birlikte hareket ederek atlatabiliriz. Kepek Belediyesi olarak dezenfeksiyon çalışmalarımıza aralıksız 

devam ediyoruz. Lütfen önce kendi sağlığımız, sonra ailelerimiz, sevdiklerimiz ve toplum sağlığı için 

tedbirlere uymaya devam edelim. Yarın 25 Kasım. Kadına karşı şiddete yönelik mücadelemiz devam edecek. 

Belediyemiz giriş alanında İstanbul sözleşmesini anlatan el broşürlerimizle  farkındalık yaratarak ses 

oluyoruz. Kadınlarımızın hayatın her alanında olmaları için elimizden gelen desteği gösteriyor ve 

göstermeye de devam edeceğiz. 2020 Kasım ayı belediye meclis toplantısını ikinci oturumunu açıyorum. 

Değerli meclis üyesi arkadaşlarım sayın Mehmet NAİR vermiş olduğu dilekçe ile pandemiden riskli grupta 

olduğunu ve bugünkü meclis toplantımıza katılamayacağını beyan etmiştir. Meclis üyemiz Sayın Hüseyin 

DALAKLI vermiş olduğu dilekçe ile işleri sebebiyle meclis toplantımıza katılamayacağını beyan etmiştir. 

Yine aynı şekilde sayın Abbas BOZKRT ve sayın Vildan UYSAL verdikleri dilekçelerle sağlık sorunları 

sebebiyle meclis toplantımıza katılamayacaklarını bildirmişlerdir. 4 arkadaşımızın da mazeret dilekçelerini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Meclis gündemine geçiyoruz meclis 

gündem mini okumak üzere Katip üyemiz sayın Sevim Öztürk AYGÖREN buyurun. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Gündem bir; belediyemiz 2021 mali yılı bütçesi, iki belediyemiz 2021 

mali yılı gelir tarifesi. Arz ederim. 

BİROL ARSLAN: Evet gündemimizin birinci maddesi belediyemiz 2021 mali yılı bütçesi buyurun Özgür 

Bey 
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ÖZGÜR KOYUNCU: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Peki teşekkürler Özgür Bey. Plan ve Bütçe Komisyonumuzdan oybirliği ile gelmiştir. 

Bu sunumla ilgili sorusu olan ya da görüş beyan etmek isteyen meclis üyemiz var mı? O halde oylamaya 

geçiyoruz değerli arkadaşlarım.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Tamam lütfen. 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi 

BİROL ARSLAN: Geçen yıla göre düşmüşüz faizde. Geçen yıl 4 milyon TL'nin biraz üzerinde bir faiz 

ödemiştik. 3 milyon 700 bin TL'ye gerilemişiz. Kredilerimizi ödedikçe faiz gider kalemi düşüyor. 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi 

BİROL ARSLAN: Gelir ve giderlerin sunumunu yaptı Özgür bey teşekkür ediyorum. Özgür Bey’e sorusu 

olan ya da bize sorusu olan meclis üyemiz var mı görüş beyan etmek isteyen oylamaya mı geçiyoruz? Evet 

Sevilay Hanım buyurun. 

 

-2021 YILI GİDER BÜTÇESİ- 

 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 
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SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

 

-2021 YILI GELİR BÜTÇESİ- 

 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 
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BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

 

-BÜTÇE KARARNAMESİ- 

-MADDE 1- 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 
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SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

 

-MADDE 2- 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 
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SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

 

-MADDE 3- 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 
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SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

 

-MADDE 4- 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 
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SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

 

-MADDE 5- 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 
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-MADDE 6- 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

-MADDE 7- 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 
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BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

 

-MADDE 8- 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 



 

11 
 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

 

-MADDE 9- 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 
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HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

 

-MADDE 10- 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 
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İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

 

-MADDE 11- 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 
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HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

 

-MADDE 12- 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 
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NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

 

-MADDE 13- 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HALİL UYANIK: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

İSMAİL ÖZCAN: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Kabul ediyorum.  

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

NEJDET UÇAR: Kabul. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 
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RUHİ AKKOYUN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

BURÇİN SOYSAL: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

GÜLHANIM KARCI BARİKAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

MEHMET YAMAN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kabul ediyorum. 

SEVİLAY KUŞAK: bilgi verdi. 

SERKAN KALE: Kabul ediyorum. 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: 2021 Mali Yılı Bütçemiz oy birliği ile kabul edilmiştir. Herkese teşekkür ediyorum. 

Hayırlı olsun. Gündemimizin ikinci maddesi. Belediyemiz 2021 yılı Gelir Tarifesi. 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Peki, teşekkür ediyorum. Ve şimdi tek tek müdürlüklerimizin Gelir Tarifesi sunumlarını 

izliyoruz. Evet, ilk sunumumuz Mali Hizmetler Müdürlüğü. Buyurun lütfen. Yansıya da verelim. 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: 1.2’leri… 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Yine de onları da sunalım. 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum Özgür Bey’e. Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım usul açısından 

Sayın Belediye Meclis Üyemiz Gülhanım KARCI BARİKAN meclis toplantısından ayrılmıştır. Bunu usul 

açısından açıklamam gerekiyor. Evet, Mali Hizmetler Müdürümüz Özgür Bey’e sorusu olan ya da 

sunumuyla ilgili görüş beyan etmek isteyen sayın meclis üyemiz var mı? Evet sorunuz yoksa o halde İmar ve 

Şehircilik Müdürlüğü.  

ŞABAN DENİZLİ: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Evet, teşekkür ediyorum. Evet değerli meclis üyesi arkadaşlarım, İmar ve Şehircilik 

Müdürlüğü sunumunu dinledik. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen ya da sorusu olan meclis üyemiz var 

mı? Evet üç, Fen İşleri Müdürlüğü. Teşekkür ediyorum. 
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UĞUR AKGÜN: Bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Bir dakika. Tanker ile su taşıma 2021 yılı yok. 2020 yılını okudunuz.  

BİROL ARSLAN: Nasıl? 2020 yılını mı okudu yanlışlıkla? 

HATİCE ŞEN: Hayır 2021 yılı boş.  

BİROL ARSLAN: Kaça kaç?  

HATİCE ŞEN: 3.3.A Tanker ile Su Taşıma.  

BİROL ARSLAN: Tanker ile su taşıma. 2021’de… 

HATİCE ŞEN: Ama şimdi şöyle; 2020 yılı tarifesini okudunuz, onu kabul etmemiz lazım.  

BİROL ARSLAN: Evet doğru söylüyor. 2021 yılı İsmail Bey? 2021 yılını nasıl değerlendirdiniz komisyon 

olarak? 

İSMAİL ÖZCAN: Aynı kalacak. 

BİROL ARSLAN: Ama buraya geçmemiş. Hatice Hanım doğru söylüyor.  

HATİCE ŞEN: Onu düzeltelim lütfen.  

BİROL ARSLAN: Şimdi arkadaşlar o halde Hatice Hanım’ın düzelttiği şekli ile onu ben okuyayım ve 2021 

yılını özellikle. 3.3.A Tanker ile Su Taşıma. Tarife; Belediyemize ait tankerlerle su taşıma isteminde 

bulunanlardan taşınacak su bedeli sefer başına ham su demiş. A) Belediye hudutlarında ise 2021 yılı için 

200,00 TL doğru mu? 

HATİCE ŞEN: Evet. 

BİROL ARSLAN: B) Belediye hudutları dışında ise 300,00 TL, C) inşaat yıkımı sefer başına 400,00 TL, 

D) Tankere ve vidanjöre su doldurma ücreti m³ 10,00 TL, 3.3.B Arasöz ile su taşıma A) İnşaat yıkımı sefer 

başına 400,00 TL, B) Şehir içi sefer başına 150,00 TL, C) Mücavir alan sefer başına 300,00 TL. Peki 

teşekkür ediyorum. 2021 yılını orada boş bırakmışız. Peki, evet öncelikle bir saniye. Sorusu olan var mı? 

Evet Fen İşleri Müdürlüğü sunumunu dinledik. Sorusu olan ya da görüş beyan etmek isteyen var mı? O 

halde dört, Zabıta Müdürlüğü. Buyurun. 

CEM MATARA: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Zabıta Müdürlüğü sunumu için görüş beyan etmek isteyen ya da 

sorusu olan meclis üyemiz var mı? Peki teşekkür ediyorum. Beş, İtfaiye Müdürlüğü. 

MEHMET ALİ IŞIK: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Dur, Mehmet Ali Bey, K’yı tekrar okur musun? Onu 1.200,00 TL olarak okudun.  

MEHMET ALİ IŞIK: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: L’yi, Rüzgâr ve Enerji Üretim Tesislerini. 

MEHMET ALİ IŞIK: Bilgi verdi. 
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BİROL ARSLAN: 1.250,00 TL 

MEHMET ALİ IŞIK: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Burada 1.250,00 TL ama sizde farklı olabilir mi? 

MEHMET ALİ IŞIK: Bilgi verdi. 

HATİCE ŞEN: Hayır. 

BİROL ARSLAN: 1.250,00 TL. 

MEHMET ALİ IŞIK: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Onu tekrar oku. L’yi Rüzgâr Enerji Üretim Tesisleri. 

MEHMET ALİ IŞIK: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Peki teşekkür ediyorum. İtfaiye Müdürlüğümüzün sunumunu dinledik. Değerli meclis 

üyesi arkadaşlarım görüş beyan etmek isteyen ya da sorusu olan var mı? Peki teşekkür ediyorum. Altı 

Temizlik İşleri Müdürlüğü. Buyurun. 

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  2.25-TL 

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  2.25-TL 

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Evet teşekkür ediyorum. Temizlik İşleri sunumunu dinledik. Görüş beyan etmek isteyen 

ya da sorusu olan var mı? Peki teşekkür ediyorum. Yazı İşleri Müdürlüğü. 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Peki teşekkür ediyorum. Yazı İşleri Müdürlüğü’nün sunumunu dinledik. Sorusu, görüşü 

peki, teşekkür ediyorum. Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü buyurun.  

NEJLA SULU: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Peki teşekkür ediyorum. Gelir tarifesinde yeri olan toplam 8 (sekiz) Müdürlüğümüzün 

sunumlarını dinledik. Bu arada Kültür Müdürlüğü ile ilgili görüş beyan etmek isteyen ya da sorusu olan 

arkadaşımız var mı? Peki teşekkür ediyorum. Toplam 10 (on) Müdürlüğümüz var 8 (Sekiz) tanesinin Gelir 

Tarifesinde yeri var. Ve bunları arkadaşlarımız sundu. Park ve Bahçeleri Müdürlüğü’nün ve İnsan 

Kaynakları Müdürlüğü’müzün Gelir tarifesinde bir yeri olmadığı için gelir kalemleri olmadığı için onların 

sunumları yok. Toplam 10 (on) müdürlüğümüzün 8 ((sekiz) tanesinin Gelir Tarifesinde yeri var. Evet 

Müdürlük olarak ya da tümü üzerinden görüş beyan etmek isteyen var mı? Buyurun lütfen. Mikrofon.  

SERKAN KALE: Sayın başkanım aşağı yukarı hepsine zam yapılmış. Zam yapılmasa daha iyi değil mi? 

İnsanlar bu Corona Virüs zamanında zaten piyasamız çok bozuk. Geçinme şartları kötü.  
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BİROL ARSLAN:  Siz hangi Müdürlük hangi kalemler tümü üzerinden mi hangisi olmadığını anlamadık.  

SERKAN KALE: 13.5-Tl den 17.00-TL ye çıkmış. Zaten yüksekti katı atık parası.  

BİROL ARSLAN:  Peki yüksek olduğunu neye göre takdir ettiniz?  

SERKAN KALE: Zaten geçinme derdi insanların.  

BİROL ARSLAN:  Bakın bu her şeyin bir maliyeti var. Bakın arkadaşlar 2019 yılında ben size biraz bilgi 

vereyim. 2019 yılındaki katı Atık ücretinden Belediyemizin gelirleri ve giderleri şimdi katı atık 

evlerimizdeki biriktirdiğimiz çöpler yani çöp konteynırlarına konduktan sonra toplama, taşıma ve bertaraf 

ücreti olarak bu ücret alınıyor. 2019 yılında değerli arkadaşlar 3.010.792,51 (üç milyon on bin yedi yüz 

doksan iki, elli bir)-TL gelir ve gider farkı var. Yani  3.010.792,51 (üç milyon on bin yedi yüz doksan iki, 

elli bir)-TL Belediyemiz az gelir tahsilatı yapmış. Tahsilatta değil tahakkuku yapmış. Yani 3.011,000,00 (üç 

milyon on bir bin) –TL ye yakın bir rakam 2019 yılında ki katı ücreti 5 (beş) –TL idi. Biz 13.5 (On üç 

buçuk) –TL ye getirdik. Ve ona rağmen bu yıl yine katı atıktan ciddi rakamı bütçemizden Belediyenin 

bütçesinden yine aynı şekilde eksi olarak yazacağız. Bunun yanında atık su ücreti 2019 yılında 1.335.193,38 

(Bir milyon üç yüz otuz beş, otuz sekiz)-TL eksi yazmışız. Katı atık şeyde atık suda. Atık su da arkadaşlar. 

Yani bu tesisler neyle çalışıyor? Enerji ile çalışılıyor. Maliyet hesabına baktığımız zaman maliyet 

hesaplarında en önemli unsurlar neler enerji. Peki elektriğe bir yılda gelen zammı biliyor musunuz? Peki ben 

paylaşayım o halde arkadaşlar 2020 yılında elektriğe gelen elektrik zammı  % 31, peki doğalgaz zammını 

biliyor muyuz? Arkadaşlar doğalgaza da gelen zam miktarı % 39, eğer biz bu bütçeleri doğru tariflendiremez 

isek o zaman Belediyemiz hala borç yüküyle devam eder. Bakın şunu belirteyim size. Geldiğimiz zaman ki 

borç miktarı ve bankalara çıkarttığımız borç miktarı ana para değil sadece ödediğimiz faiz miktarı yaklaşık 

396.000 (üç yüz doksan altı bin)-TL civarında bir Kepez Belediyesi sadece bankalara faiz veriyor. Ana para 

değil bakın. Ana para değil bakın. Anaparayı konuşmuyoruz. Yani ben burada arzu eder miyim? Bakın 

hiçbir komisyonun bir toplantısına katılmadım. O arkadaşlarımızın yapmış olduğu çalışmalara teşekkür 

ederim. Yani bunların takdirleri. Yani inanın ben bir toplantıya dahi katılmadım. Toplantıya değil en küçük 

bir telkinde bulunmadım. Komisyon raporunu bana sundular. Tavsiye komisyon raporunu sundular. Ancak 

elime aldıktan sonra gördüm. Daha önce de İsmail beyle de bu konuyu konuştuk. Bürokrat arkadaşlarımızın 

taleplerini değerlendirelim dedik. Peki ben çok iyi anlıyorum sizi. Bu şekilde talepte bulunabilirsiniz. Ama 

ÇAKAB birliğimiz var. 5 (beş) Belediyemizin olduğu daha önce 7 (yedi) Belediye olarak kurulan daha sonra 

Kumkale ve İntepe’nin Beldelikten ayrılması ile birlikte 5 (beş) Belediye Çardak-Lapseki-Umurbey-

Çanakkale ve Kepez Belediyelerin kurmuş olduğu ÇAKAB ve bu ÇAKAB’ın yapmış olduğu yatırımlar var. 

SUEZ işletmecimiz ve bizden talep ettikleri 2021 yılı için talep ettikleri bir Encümenimiz oldu yaklaşık 10 

(on) gün kadar önce % 33 2021 yılında talepleri var. Talepleri 2021 yılındaki tarifelerini % 33 bizden 

Belediyelerden zam istiyorlar. Perşembe günü Encümeni ve Meclisimiz var. O Mecliste artık son Mecliste 

kararlar verilecek. % 33 talep. Ben şimdi buradan bir rakam vermek istemiyorum. Ama önümüzdeki yıl tabi 

ki ülkemizde ciddi bir enflasyon var. Tüm ürünlere gelen zamlar var. Ben sizi çok iyi anlıyorum ama burada 

bizim bir görevimiz var. Görevimizde Belediyelerin tarifeleri oluşturması ile ilgili doğru hesapları yapıp bu 

tarifeleri doğru tanımlamamız aksi takdirde eksi yazarsak bunula ilgili oluşabilecek kamu zararını hep 

beraber ben ve meclis üyeleri olarak yasal faizleri ile birlikte kamuya bunu müfettiş bize zimmetle çıkartır. 

Ama elbette ki karar meclisimizindir. Ben bu noktada bir şey söylemek istemiyorum. Ama elektriğe % 31 

zam gördük, doğalgazın % 39 zam görüldüğü bir tarifeyi koşuyoruz arkadaşlar. Evet bu noktada tekrar görüş 

beyan etmek isterseniz arkadaşlar buyurun lütfen. Başka gelir kalemleri ile ilgili var mı? Tümüne mi itiraz 

ediyorsunuz. Ben tam anlamadım.  
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SERKAN KALE: Şunların hepsinde esnafla ilgili . 

BİROL ARSLAN:  Hangisine bakın okuyun, okuyun.  Lütfen mikrofona okuyun duyamıyoruz sizi. 

Buradan gelin okuyun. Eleştirinizi buradan yapınız.  

SERKAN KALE: Eleştiri falan yapmıyorum ben.  

 

BİROL ARSLAN:  Peki tamam.  

SERKAN KALE: Burada kötü bir şey demiyorum.  

BİROL ARSLAN:  Peki tamam hangi kalem? Hangi Müdürlük? Hangi Müdürlüğün ki? Lütfen onu önce 

Müdürlüğü söyleyin.  

SERKAN KALE: Akaryakıt. Temizlik İşleri Müdürlüğü. 

BİROL ARSLAN:  Temizlik İşleri Müdürlüğünü açalım arkadaşlar. Temizlik İşleri Müdürlüğü kaçıncı 

sırada idi? Evet 6. Sırada Temizlik İşleri Müdürlüğü hangini söylediniz? Katı Atık toplama ile mi ilgili?  

SERKAN KALE: Evet başkanım.  

BİROL ARSLAN:  Peki buyun söyleyin. Serkan bey dersinize çalışmamışsınız.  

SERKAN KALE: Çünkü yeni aldım. Görmedim.  

BİROL ARSLAN:  Olur mu? Sizin adreslerinize gönderildi bunlar.  

SERKAN KALE: Nerede gönderildi? Kime gönderdiler?  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Peki bir dakika Serkan beyin eleştirisine ilgililer cevap versin lütfen. Yeni aldığını 

söylüyor. Arkadaşlar Serkan bey mail adresine gönderildi mi?  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.   

BİROL ARSLAN:  Yani hangi gün? 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.   

BİROL ARSLAN:  Pazartesi günü. Bugün günlerden ne? 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.   

BİROL ARSLAN:  Salı. 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.   

BİROL ARSLAN:  Komisyonumuz raporunu  ne zaman hazırladı?  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  
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BİROL ARSLAN:  16.11 hangi güne geliyor? Serkan bey haklı eğer biz geç gönderdiysek. Pazartesi 

komisyon raporu mu çıktı?  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Pazartesi günü komisyon raporu imzadan çıktı. Ve biz o zaman hemen.  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.   

BİROL ARSLAN:  O zaman Serkan bey haklı değilmiş o zaman. Çünkü arkadaşlar Pazartesi günü 

raporunu ancak tamamlamış. İmzadan çıkmış. Çıktığı gibi de biz Meclis üyelerimize.   

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.   

BİROL ARSLAN:  Peki.  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.   

BİROL ARSLAN:  Peki buna var mı?  

SERKAN KALE: Bana gelmedi. Evet şu kapıdan girerken elime verdiler.  

BİROL ARSLAN:  Ama mailinize göndermiş arkadaşlar.  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.   

BİROL ARSLAN:  Peki tamam bir yanlış anlaşılma var. Tamam devam edelim Serkan bey. Söylemeyecek 

misiniz? Başka görüş beyan etmek isteyen var mı arkadaşlar? Buyurun mikrofona konuşursanız Nejdet bey.  

NEJDET UÇAR: Başkanım şimdi eğer siyaset üzerinden gidilecekse onu mütehalize olmadan açıklayın 

lütfen. Kardeşim diyor ki şuradan şuraya çıkmış. Zaten % 31 lik, %39 luk elektrik ve doğalgaza gelen 

zammı söylüyorsunuz. Yani bunu diğer bütün şeylerle oranlarsak bunun şeyi nedir? Yüzdesi nedir? Açık 

açık milletimiz şimdi burada siyaset açısından şey olacak sa Serkan bey halka güldürmek istiyorsa biz bunu 

açıklayalım. Halka açıklayalım. Halk ondan sonra göreceğini görsün. Arz ederim.  

BİROL ARSLAN:  Peki İsmail bey. Lütfen mikrofonu. Komisyon başkanı İsmail beydi. Komisyonda nasıl 

bir çalışma vardı?  

İSMAİL ÖZCAN: Biz komisyon üyesi arkadaşlarla İYİ Parti, AK Parti ile mutabık kalınarak CHP Meclis 

üyeleri olarak % 99 ortak kararlar aldık. Sadece Katı Atığa Vildan hanım olumsuz söyledi. Katı Atık ta 

13.5’dan 17 lira yaptık. Geçen senenin maliyeti Serkan bey 17.5 liraydı zaten. Ben ÇAKAB ta da üyeyim. 

Yani birde şöyle düşünün. Biz tahakkuk yapıyoruz. Fakat halktan tahsilat oranı % 70 lerde. Ekonomik 

zorluklar. Biz zaten vatandaşı düşünerek kararlar alıyoruz. Diğer Belediyeler 20 lira yaptı. Biz Kepez olarak 

17 de kaldık. Bizde önümüzdeki yıl içerisinde SUEZ bizden %33 zam istiyorlar. Bunu da ÇAKAB ta 

toplantımız var. Onun da pazarlığını yapacağız. Bizim çalışmalarımızda da birçoğunda geçen seneki fiyatlar 

var. Belediyemizin vermiş olduğu hizmet fiyatlarında. Yani ekonomik zorlukları var esnafımızın ama geri 

dönüşüm olmuyor. % 70 tahsilat oranımız.  

BİROL ARSLAN:  Yani bakın.  
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İSMAİL ÖZCAN: Zaten Belediye bunları süspanse ediyor. Yani 350 civarında 380 gibi bir fatura çıkıyor. 

Yani inanır mısınız Belediyenin topladığı paralar 150.000 lira. 

BİROL ARSLAN:  Yani şunu söylüyor. KDV hariç 350 lirayı söylediniz.  

İSMAİL ÖZCAN: Evet başkanım.  

BİROL ARSLAN:  Yaz dönemlerinde ÇAKAB faturaları yani çöp toplama faturalarımız 425.000 (dört yüz 

yirmi beş bin)-TL civarında aylık. Hatta şöyle yapabiliriz. Arkadaşlardan rica etsem 1 (bir) yılda ÇAKAB a 

ödediğimiz fatura Nihan hanım izah edelim herkes vicdanen rahat olsun.  

SERKAN KALE: Bir şey söylemek istiyorum. Ton başına ödüyoruz herhalde ÇAKAB a?    

BİROL ARSLAN:  Evet.  

SERKAN KALE: Çanakkale Sanayisinden biliyorum. Arkadaşlar çöp toplayan arabalar daha iyi bilir. Bunu 

bindiriyorlar bizim Kepez’in sanayisine bırakıyorlar. Çanakkale’nin biz neden yükünü taşıyalım ki?  

BİROL ARSLAN:  Bunu fotoğraflayın o zaman.   

SERKAN KALE: Bunu söyledim size, şeflere yine söyledim. 10 (on) gün oluyor. Bizim arabamız geliyor 

alıyor. Her yükünü döküyor adam. Dökmeyi versin. Çöp bidonların yanlarına dökülen yerler belli.  

BİROL ARSLAN:  Bunu keşke fotoğraflayıp ta ihbar etseydiniz.  

SERKAN KALE: Yakışmaz şimdi ihbar.  

BİROL ARSLAN:  Olur mu canım? Bu Belediyenin parasını korumakla görevlisiniz. Siz Belediye Meclis 

Üyesisiniz. Hep beraber eğer böyle bir suiistimal yapılıyorsa büyük çapta mı yapılıyor. Yoksa bir kişi mi? 

SERKAN KALE: Genel olarak her yere bırakılıyor.  

BİROL ARSLAN:  Bakın arkadaşlar ihbar olarak kabul edelim. Çünkü buradan toplanan konteynırlardan 

her çöp kamyonu ile önce kantara giriyor. Bunun sonunda ton başına birliğe ÇAKAB a para veriyoruz. Peki 

bunu lütfen her beraber Belediye bürokratları personeller de dahil olmak üzere eğer dışarıdan Çanakkale den 

ya da efendim köylerden gelip Kepez deki konteynırlara boşaltan olursa lütfen bunu plakalarla birlikte bunu 

fotoğraflayalım bununla ilgili cezai yaptırım faturası çıkaralım. Çünkü her tonu için biz ÇAKAB a fatura 

ödüyoruz.  

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Bakın arkadaşlar artı KDV. Bu sadece KDV siz fiyatlar bakın dikkat edin. Keşke 

bunlara KDV lerini ilave etseydiniz.  

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  3.739.966,00 (üç milyon yedi yüz otuz dokuz bin dokuz yüz altmış altı)-TL şunu bi 

KDV yapar mısınız? Yılda kaç para ödediğimiz ÇAKAB a ortaya çıksın. Bilgilendirme adına KDV de 

ekleyelim üzerine. Yani Belediyenin ÇAKAB a ödediği faturayı görelim. Toplam KDV ne ödemişiz. 

4.412.000,00 (dört milyon dört yüz on iki bin)-TL kaç aylık Nihan hanım?  

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  
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BİROL ARSLAN:  12 ayda 4.412.000,00 (dört milyon dört yüz on iki bin)-TL ÇAKAB a sadece 

ödediğimiz para bu. Dikkat edin. Hiç personeller, amortisman giderleri ya da diğer maliyetler bu rakamın 

içinde yok. Peki Özgür bey ne kadar tahsilat, tahakkuk yapmışız? Tahsilatı da geçtim. Tahakkuku konuşalım 

lütfen. Yani bu 1 (bir) yıllık süre zarfında çöpten ne kadar tahsilat, tahakkuk etmişiz? Hadi tahsilatta 

gecikenleri şey yapmıyorum. Tahakkuku konuşalım lütfen. Mikrofona lütfen. Tahsilatı suyun içinde olduğu 

için % 70 suyun içinde olduğu için o tahsilat.  

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Şimdi arkadaşlar peki neden bu kadar şey olmuş?  

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Bunu da şeffaflık anlaşımız gereği Meclis ler buradan tarifeyi belirlemiş. Tutup esnafa 

ya da işyerlerine bu tebligat yapılmamış. Resmi kurumlar da dahil bunun içine. Resmi kurumlar da dahil 

olmak üzere tebligat ta yapılmadığı için de o müesseseyi öğrenip çöp borcu olduğunu, katı atık borcu 

olduğunu bilmemişler. Bilmedikleri için de bizde uzun yıllardır. Bu tahakkuklar ekrana yansımış, lakin 

tahsilat olmamış. Tahsilatı yapmamakta bizim için bir müfettiş tarafından suç hep beraber biz imza attık. Bu 

borçları sahiplerine tebligat yaptık. Birçok hemşerimiz bundan haberi olmadığını, olsaydı bunları faizsiz 

zamanında ödeyeceğini bize beyan ediyor. Doğru mu?   

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Şimdi şöyle meclisten çıkın. Resmi internet sayfamızda yayınlandığı zaman bugüne 

kadar 2015-2019 yılları arasında tebliğ sayılmış. Yani resmi internet sitemizde yayınlandığı zaman bu bir 

tebliğ sayılmış ve ama esnaflarımız bu konuda bilerek olmadığından dolayı da bu güne kadar da herhangi bir 

ödemeleri yapmamışlar. Yapmadığı içinde faiz gelmiş. Şimdi de vergi affında faizlerle ilgili şeyler var, 

düzenlemeler var. İnşallah o arkadaşlarda gelip bu borçlarını ödediklerinde bu faiz borçlarında da kurtulmuş 

olacaklar. Peki biz şimdi sadece 4.700.000,00 ( dört milyon yedi yüz bin) –TL civarında ÇAKAB a 

ödediğimiz fatura. Biz ne tahsil etmişiz. Tahsili de geçtim. Tahakkuk etmişiz?  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Tahakkuk da ne?  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Tahakkukun kaç lira, onu söyler misin?  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Peki burada hesap yaparken ÇAKAB ın faturası kaç paraydı? 4.412.000,00 (dört 

milyon dört yüz on iki bin)-TL faturası. Peki personel giderlerimiz ne kadardı?   

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Peki başka neyimiz var bizim?  

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  127.000,00- (yüz yirmi yedi bin) TL amortisman giderlerimiz var.  
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NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN:  Toplam bize maliyeti 5.826.000,00 (beş milyon sekiz yüz yirmi altı)-TL. Ve tabi ki bu 

önümüzdeki yıla bize yapılan % 33 lük ama meclis % 33 kabul eder ya da etmez. Evet bu noktada görüş 

beyan etmek isteyen var mı? Başka diğer kalemlerle ilgili Serkan bey var mı öneriniz? Bakın diğer 

Belediyelerdeki program 2021 yılı için öngörülen rakam 20-TL diğer Belediyelerde 20-TL. Bütün sadece 

Temizlik İşleri değil bütün sunum yapılan müdürlüklerin hesaplamaları tamamen veriler eşliğinde 

hesaplanmıştır. Zaten arkadaşlar biliyor. Biz içme suyu atık su. Katı Atık su, katı atık, otobüsler dahil her ay 

hesaplanıyor. Maliyet hesabı ve karşılığında ne getirmiş-ne götürmüş ne kadar cebimizden çıkmış. Bunların 

hepsini her ay takip ediyoruz arkadaşlar. Bütün gelir kalemlerimizi maliyet hesapları ile birlikte takip 

ediyoruz. Buyurun lütfen mikrofona.  

NEJDET UÇAR: Başkanım az önceki benim söz almamda elektrik ve doğalgazı örnek verdik. Şimdi birkaç 

tane mesaj geldi. Elektrik, doğalgaza zam geldiyse diz niye zam yapıyorsunuz gibilerinden. Ben açıklama 

yapmak istiyorum. Siz açıkladınız gerçi onu ama. Elektrik, doğalgaza gelen zammın yanında hem sizin 

yapmış olduğunuz açıklamalardan dolayı bizim yaptığımız şey bizim getirdiğimiz ücret bunun tartışılacak 

yanı yok bunun. Bunu komisyondan bütün partili arkadaşların görüşü alınıyor. Bunu alt komisyonda 

görüşelim size diğer kurumlar nasıl çalışıyor? % 39 % 40 oranıyla şey yapıyor. Bizim yaptığımız zam oranı 

meydanda ben tartışmanın şeyini görmedim.  

BİROL ARSLAN:  Ben biraz önce Serkan beyin pandemi dolayısıyla vatandaşın zor durumda olduğunu 

beyan etti. Ama biz pandemi de Kepez Belediyesi olarak üzerimize düşen sorumluluğu üstlendik. 

Biliyorsunuz su ücretlerinde % 50 indirim yaptık arkadaşlar. Su ücretlerinde % 50 indirim yaptık. Bunun 

faturasının karşılığı 1.000.000,00 ( bir milyon) TL. 1.000.000,00 ( bir milyon) TL Belediye bütçesinden 

sürpanse ettik. Bu çıkan % 50 indirimli su faturalarını 3 (üç) öteleyerek tahsilini sağladık. Biliyorsunuz 

bunları. Bu arada esnaf kardeşlerimize kepenk açamayanlardan katı atık ücretlerini almadık. Belediye olarak 

biz esasında üzerimize düşen sorumluluğu biz yerine getirdik. Ben buradan he beraber vicdanen huzurlu bir 

şekilde ayrılmak için bu konuyu bu kadar konuşuyorum. Tartışmayı hatta fikirlerinizi beyan etmenizi 

istiyorum. Ben kendi paramı değil, Kepez halkının parasını en doğru, en sağlıklı bir şekilde hep beraber 

gönül rahatlığı içinde en doğru tarifeyi bulma adına bunu tartışıyoruz. Yoksa kabul edenler, etmeyenler 

çıkardık. Ama ben basiretli bir yönetici gibi davranmak istiyorum. Buradan çıktıktan sonra da oylarımızın 

vicdanen huzurlu olmasını diliyorum. Dilerseniz bu komisyonun tavsiye raporudur. Bu rakamları aşağıya da 

çekebiliriz. Çekebiliriz ama yarın bütçemiz eksi verirse bunun sorumlusu hep beraber oluruz. Takdir sizin. 

Siz söyleyin rakamı? Öneriniz nedir? 

SERKAN KALE: 13 de kalalım.  

BİROL ARSLAN: 13.50 (on üç buçuk)-TL idi zaten. 

SERKAN KALE: 13.50 (on üç buçuk)-TL kalalım.  

BİROL ARSLAN: Peki bende sizden bir şey isteyebilir miyim? Siz de peki elektirik ve doğalgaz zamlarını 

zam yapmamayı bize. 

SERKAN KALE: O devletimizin bileceği iş.  

BİROL ARSLAN: Ama bakın bunların hepsi hep beraber Kepez halkının sorumluluğu ile hareket ediyoruz 

arkadaşlar. Yani popilizm yani siyaset elbette ki ama bakın sizin dükkanınızdaki gider kalemlerinizde 2020 
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yılında ne kadarlık bir fiyat farkı oluştu?   Siz sene başındaki rakamlarla mı müşterilerinize hizmet 

ediyorsunuz? 

SERKAN KALE: Yaptığım işçilikler aynı şuan. Ama malzemeye çok zam geldi.  

BİROL ARSLAN: Peki. Malzemeye çok zam geldiğini % kaç geldi zam?  

SERKAN KALE: % 30- %20-%10  

BİROL ARSLAN: % 10 zam yok Serkan bey. Bakın size bir şey sormak istiyorum. Su fiyatlarına zam 

yapmadık. Biliyorsunuz. Suyun klora yüzde kaç zam gelmiş biliyor musunuz? Kimyasal fiyatlarını 

arkadaşlar suyun kimyasallarına klora gelen fiyat farkı % 227. Arkadaşlar su tesisimiz inşallah Şubat’ın son 

haftasında ya da Mart’ın ilk haftasında çalışacak. Bu çalışma ile birlikte şimdi bu tesisimizde mevcutta ki 

tesisimizde çalışan sayısı ile çünkü iki bölümden oluşacak bir depomuz vardı. Depomuzun olduğu yerde 

çalışan personellerimiz var. 5 (beş) kişiyle çalışıyoruz. En az 10 (on) – 11 (on bir) kişi olacağız. Çünkü 

aşağıda arıtmamız olacak. Konakkale nin arkasında oradan teknik personel ayrıca arıtılan su yukarıya 

depoya, depodan da şebekeye her iki noktadan da hizmet üreteceğiz. Bu hizmet arıtılan suyun sadece 

personel maliyeti 5 ya da 6 personelimiz daha istihdam olacak orada bir. İki bu konuştuğumuz elektrik 

maliyeti % 30 önümüzdeki günlerde zam olmayacağını düşünüyoruz. Zaten % 31 gelmiş. Biz zam yapmadık 

dikkat edin. Su fiyatında yok. Bir de bunun yanına sadece o değil ki kimyasallara da zam gelmeye devam 

ediyor. Ayrıca arıtmayı çalıştırdığımızda bizim maliyetimiz daha da artacak arkadaşlar. Hem elektrik 

anlamında artacak. Şuan da aylık elektrik faturamız yaklaşık 330.000 (üç yüz otuz bin) –TL. Kepez 

Belediyesi nin elektrik faturası bunun özellikle uzun uzun kapatmıyorum oturumu. Özelikle sizleri 

bilgilendirme adına özellikle bizi dinleyen hemşerilerimizi bilgilendirme adına anlatıyorum. Sadece elektrik 

faturamız 330.000 (üç yüz otuz bin) –TL. Göreve geldiğimizde 200.000 (iki yüz bin)-TL. 180 – 200.000 (iki 

yüz bin)TL idi. Şuan ödediğimiz aylık 330.000 (üç yüz otuz bin) –TL. 330.000 (üç yüz otuz bin) –TL yi 

öderken, kültür merkezlerimiz kapalı. Kültür merkezlerimizde elektrik sarfiyatımız vardı. Bir futbol sahamız 

kapalı, bir kapalı spor salonumuz kapalı, bir Turhan Mildon tesisimiz kapalı, seramik atölyemiz kapalı, 

Hamidiye mahallemizdeki kültür merkezlerimiz kapalı, iki tane kreşimiz kapalı. Bakın bunlarda devreye 

girdiği zaman yani ilk geldiğimiz zaman ki gibi normale dönen pandemiden kurtuluruz hep birlikte ve o 

tesisleri yeniden çalıştırırız ama 200.000 (iki yüz bin) –TL civarında olan elektrik faturası bu tesislerde 

devreye girdiği zaman bu rakam 400.000 (dört yüz bin) –TL altında olmayacak. Yani % 100 zam olmuş. 

Bunu ifade etmek isterim. Elbette ki takdir sizlerin. Dilediğiniz gibi bana ne verirseniz ben onu kullanırım. 

Ama siz buna üzerinize düşen sorumluluğunuz gereği katı atığa zam yapamayalım talebinde bulunuyorsunuz 

ama bende sizden devlet olarak mensubu olduğunuz partinizden lütfen bunları eğer halkı, eğer esnafı 

düşünüyorsanız sorumlu olduğu kalemlerde zam yapmayın. Bende bu talepte bulunurum. Yani şimdi 

arkadaşlar doğalgaza % 39 u konuşuyoruz. Sadece kimyasallara gelen % 227 çünkü neden? Çünkü dövizle 

bunlar ithal edildiği için mutlaka bu kadar zamlar oluşmuştur. Ben yoksa çok ekonomik yapımızı 

toparlamamız gerekiyor. Bakın bir paket sigara kaç para Serkan bey?  

SERKAN KALE: Sen sigara içiyorsan biliyorsundur. Ben içmiyorum.  

BİROL ARSLAN: Bende içmiyorum. Benim içip içmediğimiz herkes bilir. Bakın bir paket sigarayı 

konuşuyoruz. Bir paket sigaranın fiyatı 20 (yirmi)-TL biz katı atıktaki talebimiz 17 (on yedi)-TL bir ailede 

kaç kişi yaşıyor? En az iki kişi yani yaklaşık olarak 8.5-TL lik bir katı atık rakamını konuşuyoruz. Vallaha 

takdir sizlerin ben 13.50-TL yı da oylatabilirim. 14-15-16-17 onları da oylatabilirim. Ama komisyonumuzun 
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bize çıkarttığı maliyet hesaplarından sonraki bu işin 17-TL civarında bir maliyet olduğunu hesap etmiş. Ama 

elbetteki takdir sizin. Yani İYİ Parti Grubu Halil bey. Ruhi bey siz bu konuda ne demek istersiniz?  

RUHİ AKKOYUN: Sevgili başkanım komisyon toplantılarımızda Vildan hanım bizimle çalıştı sanırım 

AKP Grubu kendi aralarında bir iletişim bozukluğu var. Serkan bey bilgilenmemiş. Aslında bilgilenebilirdi. 

Vildan hanım paylaşmamış sanırım. Gayette başarılı geçti komisyonlarımız teşekkür ederim.  

SERKAN KALE: Evet mi verdi Vildan hanım? 

RUHİ AKKOYUN: Özür dilerim. Sadece katı atık çekimser verdi. Diğerlerine hepsine beraber şekilde 

başarılı geçti.  

BİROL ARSLAN: Sadece katı atığa Vildan hanım ret vermiş. Diğer gelir kalemlerine oy birliği ile.  

RUHİ AKKOYUN: Evet.  

BİROL ARSLAN: Evet İsmail bey.  

İSMAİL ÖZCAN: Oy birliği ile karar aldık başkanım. Zaten Belediyemiz halkımıza gerekli yardımları 

yapıyoruz. Zam yapmamak mümkün değil. Serkan bey iktidar partisinin meclis üyesi olarak bize söz versin 

elektriğe, doğalgaza herhangi bir zam yapılmayacağına dair bizde zam yapmayalım yani. Zam yapma 

taraftarı zaten değiliz.  

SERKAN KALE: Bu işi hiç bilmiyorsanız Gelibolu Belediyesine giderseniz oradan biraz tecrübe alırsınız. 

Su kaç para? Atık su kaç para? Oradan fikir alırsınız.  

İSMAİL ÖZCAN: Serkan bey 

SERKAN KALE: Sizlere iyi toplantılar arkadaşlar.  

BİROL ARSLAN: Daha oylamaya geçmedik.  

SERKAN KALE: Oylamaya geçmeye gerek yok. Arkadaşlara baksana.  

BİROL ARSLAN: Ama bakın usule aykırı bir şekilde çıkıyorsunuz şuanda.  

SERKAN KALE: Gelibolu Belediyesine gelseniz öğrenirsiniz biraz.  

İSMAİL ÖZCAN: Onlar bizim projemize dahil değil. Bahsedeyim ben biraz ÇAKAB tan projeden biraz.  

BİROL ARSLAN: Bahset bakalım. Değerli kamuoyu AKP nin dört tane Belediye meclis üyesi var. Bugün 

zaten yapmış olduğumuz toplantının üç tanesi yok. Bir arkadaşımız geldi. Oda usul dışı ayrıldı. Yani bunu 

kamu oyunun takdirine bırakıyorum. Peki arkadaşlar fiyatlarda biz Cumhuriyet halk Partisi Grubu olarak, 

İYİ Parti Grubu olarak bir iyileştirme yapalım mı? Benim gönlümden geçen meclis üyesi arkadaşlarım ne 

dersiniz? Peki fiyat için öneriniz var mı?  İsmail bey burada bulundu İsmail beyden alalım.  

İSMAİL ÖZCAN: Valla başkanım diğer Belediyeler 20-TL yaptı. 17-TL kalalım. Yani. 

BİROL ARSLAN: Yetki bizde arkadaşlar komisyon. 

İSMAİL ÖZCAN: Fakat başkanım Kepez halkının 30.000 Kepez halkının parasını biz harcadığımız için 

Belediye olarak eksik alacağımız her parayı diğer vatandaşlarımızın.  
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BİROL ARSLAN: Ona ayıracağımız daha düşük bir tahsilat diğer noktalar diye yapacağımız hizmetlerin 

önüne geçecektir. Yani  bu demek oluyor ki daha az park yapabileceğiz. Ya da efendim daha az yol, parke 

yapabileceğiz. Çünkü Hamidiye Mahallesi yeni yerleşime açılan bir bölge oradaki inşaatlar bittikçe biz 

onlara alt yapı, yollar yapıyoruz. Demek ki bu tahsilatlar düşerse biz o tahsilatları düşüğü ile daha az hizmet 

edeceğiz anlamına geliyor. Çünkü her şey bütün yatırımların karşılığını bütçe para lazım yani. Bunu bakın 

önümüzdeki meclislerde zaten konuşacağız. Kamu oyunda özellikle bu katılım payları ile ilgili ağır 

eleştiriler var. Bakın arkadaşlar Kepez Belediyesi tarih boyunca bu katılımları hepsini bugüne kadar almış. 

2003 yılında, 2006, 2008, 2009, 2010, 2014, 2015, 2016, 2017 her dönemde bu katılımlar zaten alınmış bunu 

aynı şekilde daha önceki DSP döneminde, daha önceki Adalet ve Kalkınma Partisi döneminde daha önceki 

CHP döneminde. Neden alınmış? Çünkü burada 3 tane katılım var. Biraz meclis gündemin dışına çıktık ama 

önümüzdeki mecliste bunu bilgilendireceğiz. Belediyeler aldığı 3 tane katılım var arkadaşlar. 1- İçme Suyu 

Su yatırımları, 2- Kanalizasyon kanal yatırımları, 3- Yol, yol yatırımları. Bu 3 katılımın 2 tanesini zaten 

bizim insiyatifimizde değil. Ne Belediye Başkanı ne de siz meclis üyelerinin bunu almak zorundayız. Eğer 

almazsak bunu zaten Hamidiye Mahallesi bilboardlarında paylaştık. Yolu meclis kararı ile almayabiliriz. 

Ama bugüne kadar okuduğum üzere 2003 yılından itibaren Kepez deki bütün mahallelere bütün sokaklara 

yapılan yatırımların tahakkuku vatandaş ödemiş. 2003 yılından itibaren Cumhuriyet Mahallesinde, 

Boğazkent Mahallesinde ödemiş. Bu Hamidiye Mahallesinden almadığımız zaman Cumhuriyet ve 

Boğazkentte ödeyen vatandaşlarımıza hakikaten haksızlık etmiş oluruz. Ne diyor kamu oyunda? İşte biz 

evlerin değerlerini arttırmışız. Arkadaşlar böyle bir şey yaptık mı? Böyle bir uygulama yaptık mı? Biz 

geldiğimizde emlak değerleri neyse bugün yine aynı değerler üzerinden hesaplar yapılıyor. Tabi bunu yine 

ben önümüzdeki mecliste kamuoyunu aydınlatacağım. Ama arkadaşlar böyle bir şey yok. Ben küstüm 

gidiyorum diyemezsin. Kimsenin böyle bir sorumluluğu yok. Bu insanlar kime oy verdiğini hep beraber 

görsünler ve takdir onların. Ben Belediye Başkanı olarak sizlere sadece önerim var. Takdir sizlerin madem 

pandemi süreci yaşıyoruz. Madem efendim vatandaşımız işsiz, esnafımız kepenk indirdi. O halde bu paranın 

karşılığını bulma benim görevim. 2021 yılında katı atık ücretlerine zam yapmamayı siz değerli meclis 

üyelerinin takdirine bırakıyorum. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen 13.50-TL evet 13.50-TL aradaki 

farkı ben bulacağım. Buyurun.  

MEHMET YAMAN: Başkanım ben kesinlikle zam yapmalıyız. 15 de olabilir.  

BİROL ARSLAN: Peki diğer arkadaşlarımdan.  

NEJDET UÇAR: Başkanım seçime giderken halkın belediyesi diye şeyimiz vardı. Bir buçuk yılda hep 

beraber yürütüyoruz. EvvelAllah da önümüzdeki yıllarda da yöneteceğiz. Madem halkımıza bir söz verdiniz. 

Hani bu komisyondaki arkadaşlarımız bunu da A-Z ye herşeyini hesaplamışlar. Bu zam yapılması miktarını 

önümüze koymuşlar. Bizde Kepez Belediyesi olarak Devletin Kurumuyuz. Devletin şeylerini yapmakla 

mükellefiz. Hepimiz burada Belediye Meclis Üyeleri olarak siz başımızda başkanımız olarak Devletin aynı 

şeylerini uygulamamız gerekiyor. Halkın Belediyesini beraber yöneteceksek pandemi şeyini de hangi kurum 

başkanım bunu söylemediniz. Hangi kurum biz suyu ötelerken, şeyi ötelerken hangi kurum bunu yapmış?  

BİROL ARSLAN: Arkadaşlar Türkiye de çok az örnek Belediyeden biriyiz. Pandemi sürecinde su 

fiyatlarına indirim yaptı. Katı atıklar ile ilgili kararlar aldık. Yine bu benim teklifim. Ama takdir yine 

sizlerin. İYİ parti Grubu lütfen sizde şey yapın oylamaya geçelim. Bitirelim artık. Zaten biz bize oyluyoruz. 

Bizde 15.00-TL olmasını düşünüyoruz. Zaten komisyon toplantımızda 15.00-TL olsaydı Vildan hanımda 

evet verecekti. Çekimser kalmayacaktı. Biz 15.00-TL olmasını Halil bey ile beraber talep ediyoruz 

başkanım. İYİ Parti Grubunun teklifi 15.00-TL, Cumhuriyet Halk Partisi Grubu mikrofonu verelim Hatice 

hanıma.  
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HATİCE ŞEN: Arkadaşlar hepimize kamu zararı çıkarsa ne olacak? Gerçekten  müfettiş incelediği zaman 

yani bu maliyetin altında. Bence 13.50 ile 15.00 arasında değişen bir şey yok. Biz çok tartıştık zaten bunu.  

BİROL ARSLAN: Ülkü hanım.  

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Ben bürokratlara bir şeyler sormak istiyorum. Bununla ilgili çalışmalarında 

kamu zararı var mı?  

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: O zaman zaten 16.00-TL nin altına inemeyiz.  

NİHAN YILMAZ: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN: Siz kaç diyorsunuz anlamadım? 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: 16.00-TL diyorum.   

BİROL ARSLAN: Hatice hanım siz söyleyin.  

HATİCE ŞEN: Başkanım ben 17.00-TL kalma taraftarıyım.  

BİROL ARSLAN: 17.00-TL. Nejdet bey.  

NEJDET UÇAR: Ben halkın yanındayım.  

BİROL ARSLAN: Vallaha çok ilginç  bir meclis yaşıyoruz.  

HALİL UYANIK: Ortası 15:00-TL  

BİROL ARSLAN: Ortası 15:00 İYİ Parti Grubu 15.00 dedi.  

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Bürokratlar 16.00’nın altına inilemez diyorsa ben 16.00’nın altına inmesini 

doğru bulmuyorum.  

İSMAİL ÖZCAN: 16.00’nın altına indiğimizde soruşturma geldiğinde biz suçlu duruma düşüyoruz. Kamu 

zararı yaratmaktan dolayı. Yani burada kominizim yapmamızın anlamı yok.  

NEJDET UÇAR: Pandemi süreci diye bir şey koyabilir miyiz araya? Bu illet bitene kadar aynı fiyatta 

kalmasını öneriyorum.  

BİROL ARSLAN: Peki Özgür Bey. Nejdet bey diyor ki pandemi sürecince aynı rakamda kalsın. Pandemi 

süresinden sonra gelir tarifesini yeniden oylayalım diyor.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN: Peki. Bir oturum daha mı yapalım. Efendim.  

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: Yeterince uzatıldı bence.  

NEJDET UÇAR: Başkanım herkese tek tek soralım ortalamasını yapalım o zaman.  

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Başkanım 3 teklif geldi üçünü de oylayalım.  
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BİROL ARSLAN: Peki. 3 teklif geldi. 1. Teklif  

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Komisyondan geldiği şekli ile. 

BİROL ARSLAN: Biri 17.00-TL 

BURÇİN SOYSAL: Biri 16.00-TL 

BİROL ARSLAN: Biri 16.00-TL kim 16.00 dedi. Bürokratlar 16.-TL dedi. İYİ Parti Grubu 15.00-TL dedi. 

Ve birde 13.50-TL var. 17.00-TL komisyon raporu. Arkadaşlar gelin biz bunu bürokratların önerdiği şekli 

ile yapalım. Onların sesine kulak verelim ne dersiniz?  

İSMAİL ÖZCAN: En doğrusunu yaparız.  

BİROL ARSLAN: En doğrusunu yaparız. Peki o zaman daha da uzatmadan bürokratlarımızın bize önerdiği 

rakam olan 16.00-TL olarak bunu ayrı mı oylayacağız? 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi.  

BİROL ARSLAN: Peki. Arkadaşlar bu konuda başka görüş beyan etmeyen isteyen var mı? Toparlıyorum 

oylamaya geçiyoruz. Komisyonlardan gelen tüm katı atık hariç tüm tarifelerin kabulünü katı atığı ayrı 

oylatacağım tamam mı? Katı atık hariç arkadaşlar. Komisyonlardan gelen tarifelerin oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. İlave komisyondan gelen katı atık 17.00-TL’nin 16.00-TL 

olarak meclisimiz tarafından güncellenmesinin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 16.00-TL 

olarak kabul olmuştur. Evet arkadaşlar Ağustos ayından itibaren başlayan Bütçe monotonunun bugün 

sonuçlandırdık. Ben Kepez’e hayırlı olmasını diliyorum. Katılımlarınız için desteklerinize teşekkür 

ediyorum. Komisyon üyesi arkadaşlarımıza yapmış olduğu çalışmalar için teşekkür ediyorum. Aralık 

meclisinde görüşmek üzere herkese sağlıklı günler diliyorum Teşekkür ediyorum.  24.11.2020  
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